
Zápis
XX. řádného zasedání Zastupitelstva městské části Praha - Petrovice,

konaného dne 07 .o3.2oL8

přítomni: Mgr. Veronika Balíčková, Milana Cvachová, MVDr. Roman Hanke, Mgr. Davĺd Havelka, Iveta Hergottová,
JUDr. André Němec, Dušan Novák, doc. PhDr. otto Semecký, CSc', PharmDr. Petr SlavíčeĘ Helena Stašáková a Ing.
Pavel šafařík.

omluveni: MUDr. Pavel Bambas, Ing. Jaroslav Endršt, JUDr. olga Hromasová, Ing. František Kříž, RNDr. Vlasta
Křížová, Mgr. oldřich Kumprecht.

)0(. řádné zasedání Zastupitelstva městské části Praha - Petrovice bylo zahájeno v 18.00 hodĺn a ukončeno
v 19.40 hodin. V době zahájení bylo přítomno g členů zuČ.

Návľh prooľamu:
1. Zahájení
2. Informace o omluvách členů Zastupitelstva Mč Praha - Petrovice ze zasedání
3. Určení ověřovatelů zápisu
4. Schváleníprogramu
5. Volba 3 členů návrhového rnýboru
6. Kontrola plnění usnesení z XIX. řádného zasedáníZMč Praha - Petrovĺce
7. 1prźlva o činnosti RMČ od 13.06.2017 do 3L.L2.2OL7
B. Rozpočtová změna č. 1/2018
9. Návrh ,,Programu Mč Praha - Petrovice pro udělení dotacľ
10. Zřizovací liđtina ľłš :atobino gzg
11. Návrhy na čerpání dotací z EvropsĘch fondů V programovém období po r. 202I z hledĺska potřeb

MC Praha - Petrovice
12. Různé, přĺpomínky a náměty členů Zastupitelstva MČ Praha - Petrovice a občanů

kffisedání Zastupitelstva MČ Praha - Petrovice zahájil a řídĺl místostarosta ľłč:uor. André Němec. Prohĺásil,
že X(. řádné zasedánízastupitelstva bylo řádně svoláno a konstatoval, že je usnášeníschopné.
Místostarosta Mč konstatoval, že nebyly obdrženy žádné námitky k zápisu z XIX. zasedání ŻMČ, tudíž zápis je
schválen.

MUDr. Pavel Bambas se omlouvá z pracovních důvodů,
Ing. Jaroslav Endršt z důvodu nemoci,
JUDr. olga Hromasová z důvodu nemocĺ,
Ing' Frantĺšek Kŕíž z důvodu nemoci,
RNDr. Vlasta Křížová z důvodu nemocĺ,
Mgr. oldřich Kumprecht se omlouvá z pracovních důvodů,
MVDr. Roman Hanke avizoval pozdní příchod cca 15 min',
PharmDr' Petr Sĺavíček avizoval pozdnípříchod cca 30 min

3. Určení ověřovate!ů záoisu
Místostarosta NČ :uor. André Němec určil dva členy zastupitelstva k ověření zápisu ze zasedání zastupitelstva, a to
paní Mgr. Veroniku Balíčkovou a pana Ing. Pavla Šafaříka.

4. Schválení prooramu
Program byl schválen ve znění:

1. Zahájení
2. Informace o omluvách členů Zastupitelstva uč praha - Petrovice ze zasedání
3. Určení ověřovateĺů zápisu
4. Schválení programu
5. Volba 3 členů návrhového rnýboru
6. Kontrola plnění usnesení z XIX. řádného zasedání ZMč Praha _ Petrovice



7. Zpráva o činnosti RMč od Ĺ3.o6.ŻoL7 do 3Ĺ.I2,2Ot7
B. Rozpočtová změna č-. 1/2018
9' Návrh ,,Programu MC Praha - Petrovice pro udělení dotacľ
IO. 7:řizovací listina Nš :akobino szg
11. Návrhy na čerpání dotací z Evropslcých fondů v programovém období po

MC Praha - Petrovice
12. Různé, připomínky a náměty členů Zastupitelstva ľłč praha - Petrovice a občanů

Hlasování:
Pro 9, proti 0, zdržel se 0

r. 20ŻI z hlediska potřeb

schváleno

5. Volba 3 člen$ návrhového výboru:
Zastupitelstvo MC Praha - Petrovice schvaluje návrhoý ýbor ve složení Dušan NováĘ Mgr. Davĺd Havelka a paní
Helena Stašáková.
Hlasování:
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 schváleno

MVDr. Roman Hanke se dostavil na zasedánív 18.10 hodin.

Důvodovou zprávu přednesl místostarosta JUDr. Němec.

ZastupitelsWo Mč bere na vědomí informacĺ o kontrole plnění usnesení z XIX. řádného zasedání
ZMC Praha - Petrovice.
Hlasování:
Pro 10, proti 0, zdržel se 0 schváleno

7. Zpráva o činnosti RMC od 13.o6.2017 do 31.12.2017
Důvodovou zprávu přednesl místostarosta JUDr. Němec.

Zastupitelstvo Mč Praha - Petrovice bere na vědomí ,,Zplrávu o činnosti Rady Mč Praha _ Petrovice" za období
od 13. čeruna Ż0L7 do 31. prosince 2017.
Hlasování:
Pro 10, proti 0, zdržel se 0 schváleno

8. Rozpočtová změna č. 1/2018
Důvodovou zprávu přednesl místostarosta JUDr. Němec.

Zastupitelstvo Mč Praha - Petrovice bere na vědomírozpočtovou změnu č. 1/2o1B v předloženém znění
Hlasování:
Pľo 10, proti 0, zdržel se 0 schváleno

PharmDr. Petr SlavĹ'ček se dostavil na zasedání v 1B.2B hodin

Důvodovou zprávu přednesl Ing. řík.
Z lad přítomných občanů vystoupil pan Steffel s tím, že navrhuje vyškrtnout slovo návrh a ponechat znění,,Program
MC Praha - Petrovice pro udělení dotacľ a ruší předchozí programy či pravidla pro udělovánídotací.

ZastupitelsWo Mč Praha - Petrovice schvaluje .,Program Mč Praha - Petrovice pro udělení dotacl' a ruší,,Podmínky pro

udělování dotací ĺvČ Praha - Petrovice', Keré byly schválené usnesením Zastupitelstva Mč Praha - Petrovice
č. LŻlY^JxlL2lL7 ze dne L3.L2.20I7.
HIasování:
Pro 11, proti o, zdržel se 0 schváleno

to. zřizovací tistina Mš Jakobiho 329
Důvodovou zprávu přednesl místostarosta JUDr. Němec.

ZastupitelsWo Mč Praha - Petrovice schvaluje zřizovací lĺstinu Mateřské školy, Praha 10, Jakobiho 329 v předloženém
znění.
Hlasování:
Pro 11, proti 0, zdržel se 0 schváleno
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Důvodovou zprávu přednesl místostarosta JUDr. Němec.

Paní Mgr. Veronika Balíčková žádá, aby zasedání ZastupitelsWa Mč uplatnĺlo ĺ čerpání finančních prostředků i za oblast
zaměstnanost, dovednosti a vzdělávání.
A dále proběhla dĺskuze nad předloženým seznamem 15ti otázek a jejich stupněm důležitosti. Návrh pana
PharmDr. Petra Slavíčka znél, že všech 15 otázek je v zásadě pro MC velmi důležiých a měly by tedy tak b'ýt označeny
všechny.

ZastupitelsWo MČ Praha - Petrovice žádá, aby V programovém období po roce 2021 bylo možné čerpat finanční
prostředky ze strukturálních fondů EU na oblasti:

1) Hospodářslcý a udržĺtelný rolloj,
z) zaměstnanost, dovednosti a vzdělávání,
3) sociální'fčleňování.

ZastupĺtelsWo MC Praha - Petrovice schvaluje označit všech 15 otázek jako velmĺ důležité.
Hlasování:
Pro 11, proti 0, zdržel se o schváleno

Místostarosta informoval členy zastupitelsWa M a občany o několĺka bodech. Nejprve o tom, že Rada M
\w w,L resr wuzrÜ

prodeje pozemků mezĺ Edisonovou a Ampérovou ulicí, o zajištěnífinančních prostředků pro přístavbu tříd ZS Praha -
Petrovice a pro uvažovaný dům seniorů. Dále informoval o nepříznivé sĺtuaci, která vznikla z rozhodnutí HMP o
vyloučení nákladníĺch automobilů s délkou nad 12 m z centra Prahy a iniciacĺ okolnĹrh městských částĹ ktených se toto
opatření nepříznivě dotkne. Byla též podána informace o jednání sněmu starostů městských částĹ které se zab'ývalo
finančními vztahy pro městské části v roce 2019, jde zejména o žádost naýšení rozpočtu na 3 300 Kč na jednoho
obyvatele, naýšení maximální rnýše finanční částw ve ýši 6 000 Kč na jednoho obyvatele, avšak při zachování ýše
fĺnanční částky, která byla poskytnuta V roce 20L7 a naýšení finanční částky na jednoho žáka na 2 400 Kč.

Místostarosta MČ ukončĺl řádné zasedání ZMč'

Skončeno ve 19.40 hod.

Zapsala: Krisýna Benešová

ověřovatelé:

Podepsáno dne: 4)' i 9 o ĺN

,'ć
ĺ Mgr. Veroni ka Balíčková
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JUDr. olga Hromasová
starostka MC Praha - Petrovice
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